
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

16.03.2016                                        м.Черкаси                                                 № 4 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4 

 

Голова комісії                           - Кокодзей В.М. 

Секретар комісії                       - Далібожак В.М. 

Члени комісії                          - Волкович В.М., , Кулініч В.В. 

 

Відсутні                                    - Футима А.Ф. 

 

Запрошені: 

Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації. 

Демиденко Сергій Миколайович - начальник управління житлово-

комунального господарства облдержадміністрації. 

Покатілова Оксана Іванівна - начальник служби у справах дітей 

облдержадміністрації. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2015 рік.  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін  до рішення  обласної  ради  від  29.12.2015   №2-3/VII 

«Про обласний бюджет на 2016 рік».  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 



3. Інформація про виконання рішення обласної ради № 5-2/VI від 29.04.2011 

«Про програму підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енгергоносіїв Черкаської області на 2011-2015 роки». 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- начальник управління житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.04.2011 №5-2/VI «Про 

Програму підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2016 роки».  

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- начальник управління житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

5. Про щорічний обласний конкурс з благоустрою населених пунктів 

області «Територія комфорту».  

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- начальник управління житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

6. Інформація щодо виконання обласної програми із забезпеченням житлом 

дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа, на 

2013-2015 роки. 

Покатілова 

Оксана Іванівна 

- начальник служби у справах дітей 

облдержадміністрації 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Кравченко Н.М., яка поінформувала членів комісії, що  за 2015 рік до 

обласного бюджету надійшло 4 116 273,5 тис. грн., в т.ч. власні та закріплені 

надходження – 563 871,5 тис. грн. (118,6 відс. до показників розпису на рік), 

базової дотації 36 385,8 тис. грн. (100 відс.), стабілізаційної дотації – 53 685,8 

тис. грн. (100 відс.), субвенцій з державного бюджету на виконання 

загальнодержавних програм – 3 457 811,0 тис. грн. (98,1 відс.) та субвенції з 

місцевих бюджетів – 4 519,5 тис. грн. (90,3 відс.). надходження в рамках 

програм допомоги і грантів міжнародних фінансових організацій та 

Європейського Союзу – 3 753,2 тис. грн. 

До загального фонду обласного бюджету надійшло 405 248,5 тис. грн. 

власних доходів, що становить 111,8 відс. до завдання на звітний період, понад 

план надійшло 42 892,8 тис. грн. Виконання затверджених показників 

забезпечено за всіма джерелами надходжень. Досягнуто приросту надходжень 

порівняно з 2014 роком на 14 відс. 

 До спеціального фонду обласного бюджету надійшло 158 623,0 тис. грн. 

власних доходів. 

Видатки бюджету розвитку становлять 91 365,5 тис. грн., з них: 

капітальні вкладення та придбання житла – 32 754,6 тис. грн., в т.ч. за рахунок 



субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на будівництво 

(придбання) житла для сімей загиблих військовослужбовців, які брали 

безпосередню участь в антитерористичній операції, а також для інвалідів I-II 

групи з числа військовослужбовців, які брали участь у зазначеній операції, та 

потребують поліпшення житлових умов у сумі 14 610,7 тис.грн.; проведення 

робіт, пов'язаних із будівництвом, реконструкцією, ремонтом та утриманням 

автомобільних доріг – 4 668,1 тис.грн. за рахунок субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-

економічного розвитку окремих територій. 

По КТКВ 170703 на проведення робіт, пов’язаних із будівництвом, 

реконструкцією, ремонтом та утриманням автомобільних доріг спрямовано 6 

211,6 тис. грн., або 94,1 відс. до річного плану, з них: - 4 668,1 тис. грн. за 

рахунок коштів субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на 

здійснення заходів щодо соціально-економічного розвитку окремих територій; - 

1 543,5 тис. грн. за рахунок залишку коштів дорожнього фонду. 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 1). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М. 

 

Кокодзей В.М. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 2). 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Кравченко Н.М., яка поінформувала членів комісії про зміни, що 

вносяться до рішення обласної ради від 29.112.2015 № 2-3/VIІ «Про обласний 

бюджет на 2016».  

Наталія Миколаївна зазначила, що станом на 01.01.2016 року по 

обласному бюджету сформувався додатковий фінансовий ресурс за рахунок 

вільного залишку коштів загального фонду, залишків освітньої, медичної 

субвенцій та цільових залишків коштів спеціального фонду. 

За рахунок вільного залишку коштів загального фонду, залишку бюджету 

розвитку спеціального фонду та зменшення призначень по КТКВ 250102 

"Резервний фонд" збільшуються призначення головним розпорядникам коштів 

обласного бюджету на 25 790,658 тис.грн., з них управлінню житлово-

комунального господарства облдержадміністрації 300,00 тис. грн. на виконання 

Програми підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області для відшкодування відсотків банку за 

отриманими кредитами населення на енергозберігаючі заходи шляхом надання 

субвенцій місцевим бюджетам. 



 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка С.М., який  поінформував про виконання рішення обласної 

ради № 5-2/VI від 29.04.2011 «Про програму підвищення енергоефективності та 

зменшення споживання енгергоносіїв Черкаської області на 2011-2015 роки». 

Сергій Миколайович зазначив, що за період дії Програми реалізовано 1145 

заходів (заміна вікон та дверей, утеплення фасадів та покрівель, заміна котлів та 

систем опалення, інше) на загальну суму 185,79 млн. грн., зекономлено 6,26 

тис. тонн умовного палива, що в перерахунку становить 5,45 млн. куб. м газу 

(або 47,4 млн. грн.  по діючому тарифу 8 612,62 грн. за 1000 куб. м). 

В Регіональну програму у 2014 році було внесено відповідні зміни з 

метою відшкодування частки відсоткової ставки по кредитах населення на 

впровадження енергоефективних заходів. У 2015 році на виконання цих заходів 

було використано 207,1 тис. грн. з місцевих бюджетів, що дало змогу 

відшкодувати 1095 особам частку відсоткової ставки по кредитах на 

впровадження енергоефективних заходів.   

 Демиденко С.М. зазначив, що Програму необхідно прийняти в новій 

редакції  з метою продовження відшкодування з місцевих бюджетів населенню 

частки відсоткової ставки по енергоефективним кредитам, у відповідності до 

постанови Кабінету Міністрів України від 11.11.2015 № 929 ,,Про продовження 

строку виконання Державної цільової економічної програми 

енергоефективності і розвитку сфери виробництва енергоносіїв з 

відновлюваних джерел енергії та альтернативних видів палива  на 2010-2015 

роки“. 

 Текст інформації додається до  протоколу (додаток 5).  

 

В обговоренні взяли участь:  Кокодзей В.М.,   Далібожак В.М. 

 

Кокодзей В.М. запропонував інформацію про виконання рішення 

обласної ради № 5-2/VI від 29.04.2011 «Про програму підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енгергоносіїв Черкаської області 

на 2011-2015 роки» взяти до відома. 

 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про стан виконання рішення обласної ради № 5-2/VI 

від 29.04.2011 «Про програму підвищення енергоефективності та зменшення 



споживання енгергоносіїв Черкаської області на 2011-2015 роки» взяти до 

відома.. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка С.М., який  поінформував про зміни, що вносяться до рішення 

обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI «Про програму підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області 

на 2011-2016 роки». 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 6). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Кулініч В.В. 

 

Кокодзей В.М. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 7). 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка С.М., який  поінформував про проект рішення «Про щорічний 

обласний  конкурс з благоустрою  населених  пунктів області «Територія  

комфорту», умови проведення конкурсу, критерії та методики оцінки 

учасників. 

 Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається до протоколу 

(додаток 8). 

 

В обговоренні взяли участь:  Кокодзей В.М.,   Далібожак В.М. 

 

Кокодзей В.М. запропонував підтримати проект рішення та 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Покатілову О.І., про стан виконання рішення обласної ради № 17-3/VI від 

21.08.2012 «Про обласну програму із забезпеченням житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа, на 2013-2015 роки». 

 Текст інформації додається до  протоколу (додаток 10). 

 

В обговоренні взяли участь:  Кокодзей В.М., Далібожак В.М. 

 



Кокодзей В.М. запропонував  інформацію про стан виконання програми 

взяти до відома та погодити зняття  з  контролю  рішення обласної ради № 17-

3/VI від 21.08.2012 «Про обласну програму із забезпеченням житлом дітей-

сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа, на 2013-

2015 роки», у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок додається до протоколу (додаток 11). 

 

  «За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


